
Protokoll Styrelsemöte Kollektivhuset Påängen

20250310

Organisationsnummer: 802526-3982

Närvarande: Johan Wallén, Monica Haglund,  Behnaz Chehrazi, Lotta Gordon, Inga Sundin From,
                     Pelle Brolinson och Karin Jönsson

1.   Mötets öppnande
Ordförande Johan Wallén öppnade mötet och hälsade alla välkomna

2.   Val av justeringsman
Monica Haglund valdes att justera protokollet

3. Rapport från kassören
I kassan finns just nu 19 851:-.

4.  Protokoll från föregående möte
Protokollet gicks igenom och lades till handlingarna

5. Kollektivhusföreningens framtid
Vi diskuterade för- och nackdelar på hur det skulle kunna fungera om vi lägger ner styrelsen för
Kollektivhuset Påängen och inför olika grupper med verksamhetsansvariga. Vi
beslutade att ställa frågan på årsmötet under rubriken  ”Hänskjuten fråga från styrelsen”.

6. Förberedelser för årsmötet
    Monica Haglund och Karin Jönsson lämnar årsmöteshandlingarna till Repro på universitetet.
    Handlingarna ska lämnas i de boendes brevlådor senast den 25 mars. Svarstalongen ska lämnas
    till Pelle Brolinson senast den 2 april. Pelle beställer smörgåstårtor på Storgatan 29 A och
    hämtar dem. Monica Haglund handlar dryck. De som kan hjälps åt med iordningsställandet.
    Bernt Karlsson ställer upp som ordförande. Förslag på sekreterare: Karin Svensson eller Lars
    Thornberg. Johan Wallén frågar någon av dem.

7.  Dammsugare till gästrum
Ett förslag har kommit att vi ska köpa in dammsugare till gästrummen. Styrelsen avslog för-
slaget, delvis för att det är svårt att hitta bra förvaring.

8.  Förvaring av pulkor
Väldigt många pulkor finns i hobbyrum/hunddusch. Vi ska i fortsättningen förvara dem på

     hyllan i rummet för långtidsförvaring av cyklar. Vi hjälps åt att bära över dem.

9.  Förrådsnyckel till någon som är med i matlaget
Karin Jönsson är med i matlaget och ska ta hand om nyckeln.

10. Socialisering med SFI
      Johan Wallén har fått en förfrågan från rektorn om vad vi kan göra för att bekanta oss med SFI-
      eleverna.Efter att ha konstaterat att elevantalet är ganska stort kom vi fram till att det är bäst
      att vi besöker dem. Vi hoppas att SFI samtycker. De av oss som kan ska delta vid besöket men
      vi ska även försöka få med andra som bor i huset. Johan kontaktar rektorn.



11. Övriga frågor
      a. Valberedningen

Valberedningen besökte styrelsemötet och informerade om läget just nu, de har fått med två
nya ledamöter men det saknas fortfarande en person för att styrelsen ska vara komplett.

b. Planering av städdagen den 6 april
          Vi kommer att servera korv med bröd och fika. Behnaz Chehrazi affischerar och skriver
          inbjudan. Start klockan 10. Monica Haglund handlar med eventuell hjälp av någon. Karin
          Jönsson kompletterar städlistan.

c. Förfrågan från Drakenbergsskolan  om att få hyra Gillestugan för läraraktivitet
Styrelsen beslutar att säga nej.

Nästa möte är årsmötet onsdagen 9 april 2025  kl. 18.30  i Gillestugan
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